
 

 

Uitnodiging voor de Algemene Leden Vergadering op 20 november 2019  

Locatie: gebouw de Oostdam; Jongkoenstraat 1, 3252 AV Goedereede tel.0187 492 321 

Agenda: 

1. Opening 

2. Verslag 

3. Mededelingen 

4. Ophaalrondes bewoners,  

Zorg; Jeugd; wonen; 

5. Installatie van Janneke Padmos als bestuurslid 

6. Begroting 

 

7. Pauze 

 

 

8. Fractieverslag 

9. Campagne €14,00 

10. Foute Bingo 

11. Kerst actie 

12. W.v.t.t.k. 

Wie van de leden wil mee met het uitje naar Den Haag en de bezoekers van 

Bergkamen. 

13. Sluiting van de vergadering 

 



Partijgenoten 

We naderen Kerst alweer en dan is het weer tijd voor een ledenvergadering waarin de 

begroting wordt besproken voor het volgende jaar. We hebben als bestuur de nodige 

plannen voor het komende jaar, waar we jullie graag deelgenoot van maken. Bovendien 

kunnen we jullie hulp hier goed bij gebruiken. We gaan een en ander zeker ter vergadering 

uitleggen. Maar hier alvast een voorproefje. 

We zijn drukdoende om, in het licht van de volgende verkiezingen, eens te kijken of we wat 

opaalrondes kunnen organiseren. We denken hierbij aan verschillende doelgroepen die we 

willen bevragen en van wie we willen weten wat ze van ons als politieke partij en van de 

politiek in zijn algemeenheid verwachten hier op het eiland. Daarnaast willen we graag weten 

waar ontevredenheid vandaan komen en welke veranderingen men hierbij voor ogen heeft. 

We hebben gedacht om dit in ophaalrondes te doen en mensen hierbij uit te nodigen om 

deel te nemen aan een soort keukentafelgespreken die wellicht in een dialoogvorm gegoten 

zouden kunnen worden. 

Leuke plannen denken wij, waarvan we hopen dat het uiteindelijk voor de verkiezingen iets 

zal opleveren. 

Daarnaast zijn we op dit moment in gesprek met mensen van Groen Links om de 

samenwerkingsmogelijkheden verder te onderzoeken. Hiervan wordt u ter vergadering 

verder op de hoogte gebracht. 

Het ledenbestand is dit jaar toch weer gedaald. We hebben 98 leden. Positief is dat we er 

twee leden bij hebben gekregen die zich hebben aangemeld, dan wel hierheen zijn verhuisd. 

We hebben spijtig genoeg ook leden verloren door overlijden en door het opzeggen van het 

lidmaatschap maar ook door verhuizen. Per saldo helaas toch weer minder leden dan vorig 

jaar. 

 

Hartelijke groet, 

 

Hannie Vermeulen 

Secretaris van de afdeling G-O 

 

 



 

 

Aanwezig: Jacob van Seters, de heer van de Welle, Willem Hooyman, Rietje Koole, Patricia 

Renon, Ger Berendsen, Cees Grinwis, Theo du Pree, Jaap Willem Eijkenduijn, Petra ‘t Hoen, 

Janneke Padmos. 

Afmeldingen: Bert Kleingeld, Anneke du Pree, Greet de Kooning, Janneke van Seters, Cees 

Veerman 

 

 

1. Opening en mededelingen 

Jans Hoving opent de vergadering  

2. Notulen 

 

3. Agenda 

 

4. Jans heet Willem Minderhout welkom. 

Willem vertelt over zichzelf en over de provincie en zijn motivatie voor zijn 

statenlidmaatschap. 

Belangrijk hierbij is om te weten waarom de provincie belangrijk voor ons is en wat zij 

voor ons kunnen doen. Met name natuur en milieu heeft hier veel aandacht. 

Kustbebouwing en ook de ruimtelijke ordening staat op de agenda bij de gemeente. 

Welke mogelijkheden heeft de provincie. Bijvoorbeeld ook de permanente bebouwing 

aan de kust. De provincie stelt hiervoor de kaders. 

Hoe zit het aan de oostkant van het eiland, want de kust heeft vaak alle aandacht en 

hoe kun je stimuleer je dat er meer werkgelegenheid komt op dat stuk eiland en dan 

kunnen we denken aan de waterstof. Wij zijn als eiland waterstof proeftuin. De 

provincie stimuleert de waterstof ontwikkeling. 

Dus de provincie heeft een rol in wonen, stimuleren van ontwikkelingen. Er zijn banen 

bijgekomen op het eiland, 1300 is het idee en die zitten niet allemaal op de kop maar 

ook verspreid. Er zijn zo 15/1600 inwoners bijgekomen. Zeehonden opvang is mede 

door de provincie gestimuleerd. 

Openbaar vervoer wordt door de provincie geregeld. Is primaat van de provincie, daar 

moeten we wel bovenop zitten willen we dit goed geregeld hebben 



Gratis rijden voor 120% van het minimum inkomen, is een initiatief van de PvdA in de 

provincie. Kunnen we iets met de hopper? 

Er is natuurlijk hiernaar kijkend ook de discussie waarom Zeeland Brabant en de 

gemeente Goeree besloten om alle windmolens aan de rand neer te zetten met als 

gevolg een opstand in de dorpen Oude en Nieuwe Tonge. Het is ook zaak dat er wat 

vaker tussen de provincies wordt overlegd over dit soort zaken. 

Windparken en zonnepanelen zijn een item waar de provincie iets over vindt. 

Wij kunnen de straat op met Schoon water, eerlijk werk, betaalbaar wonen, een 

schone lucht, politiek die luistert. 

Pauze 

5. Campagne 

Volgens Frankboerboom is er een ‘plakoorlog’ gaande en wordt in Ooltgensplaat 

dubbel en dwars geplakt. Verder gaat alles goed. Er zijn raamposters en er zijn 

buttons. 

We gaan 16 maart de straat op. Iedereen die wil is welkom. 

 

6. Fractie. 

De fractie functioneert goed, dat is fijn. Jammer dat we eigenlijk de enige 

constructieve oppositie partij zijn. Er worden plannen van de fractie uitgevoerd. 

VKGO functioneert niet en ook hun wethouder functioneert niet goed. Ze zitten in de 

zak van de SGP. 

 

7. De jaarrekening en de toelichting en op de jaarrekening. 

We teren in op de reserves, we zijn kleiner, minder raadsleden. De bijdrage van de 

fractie wordt geoormerkt voor de verkiezingen. Er staat wat geld op de spaarrekening 

voor de gemeenteraadsverkiezingen. 

George wil graag weten of er nog vragen zijn over de jaarrekening. 

Graag eerst de kascommissie: Theo geeft een compliment aan George, de cijfers 

waren top in orde. Er is veel geld naar de campagne gegaan maar dat is logisch. De 

kascommissie is akkoord. Theo gaat nog een jaartje mee en Jacob van Seters neemt 

plaats in de commissie i.d.p.v. Jannie van Seters. 

8. W.v.t.t.k. 

Hannie heeft een vraag over de voedselbank er is nu ongeveer €250,-   

binnengekomen. 

Jaap Willem en George verder iedereen die mee wil kan mee, op donderdag avond en 

in de verkiezingsperiode. 

Frank heeft een verkiezingsstunt voor op facebook. Iedereen die wil kan iets 

inspreken. 



Willem wil graag weer uitnodigingen voor de fractie, beloofd wordt dat hij een 

jaaroverzicht krijgt. 

Jacob wil weten hoe het staat met het werven van jonge leden. 

Het is heel moeilijk om mensen te bereiken. Wel is het misschien een idee om vaker 

bij Gay op Flakkee te kijken en ook bij hen leden te gaan werven. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.05 uur. 

Met dank aan Janneke voor de afwas. 

 

 

 



Begroting van Afdeling Goeree-Overflakkee voor 2020
Status: In bewerking

 

 

Inkomsten Bedrag Toelichting

8002 Fondsenwerving t.b.v. verkiezingen € 50,00 Vrijwillige verkiezingsbijdrage leden

8003 Contributie politici € 600,00 3 Raadsleden à € 200 per jaar

8006 Renteopbrengsten € 0,00 Renteopbrengsten nihil

8011 Overige ontvangsten € 0,00

8100 Afdracht van Partijbureau € 758,51

8110 Extra afdracht van Partijbureau € 0,00

8111 Afdracht vanuit verkiezingsfonds € 0,00

8112 Inkomsten gezamenlijke activiteiten € 200,00 Donatie leden kerstactie 2019

Totaal: € 1.608,51

Uitgaven Bedrag Toelichting

4000 Kosten personeel € 0,00

4036 Overige vergoedingen € 0,00

4051 Scholing € 0,00

4109 Huisvestingskosten € 0,00

4300 Telefoonkosten € 0,00

4500 Drukkosten/mailings € 0,00

4507 Vergaderkosten € 0,00

4509 Reiskosten € 0,00 Beperkt reizen tbv Ombudsteam

4514 Promotie/campagne € 50,00 Voorbereiding Tweede Kamer verk 17mrt2021

4516 Kantoorartikelen (papier/porti/etc.) € 20,00 Secretariaatskosten

4517 Bankkosten € 65,00 Gestegen bankkosten

4519 Webbeheer € 0,00 Geen kosten door vrijwilligersbeheer webpag

4600 Ledenwerving € 50,00 Permanente camp Facebook met sponsoring

4601 Ledenbehoud € 250,00 Kerststerren leden, Jubilea,

4602 Ledenraadpleging € 200,00 Verwacht 3 ALV's

4650 Gezamenlijke activiteiten binnen de PvdA € 300,00 Ombudsteam, Kerstactie

4651 Gezamenlijke activiteiten buiten de PvdA € 50,00 Bezoek SPD Bergkamen aan GO / Den Haag

4652 Thematische vergadering/werkgroepen € 300,00 Samenwerking linkse partijen, Jeugd, Zorg

4700 Toevoeging overschot naar Verkiezingsfonds € 323,51 Saldo oormerken als verkiezingsfonds

Totaal: € 1.608,51
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 Werkplan en begroting PvdA GO 2020  
 

Hadden we in 2017 nog een aanzienlijke afdracht van € 2765 aan de PvdA Vereniging 

ter leniging van de financiële nood en werden de financiën van de afdeling in 2018 nog 

gedomineerd door de Gemeenteraadsverkiezingen van maart 2018 met een aanzienlijk 

budget van €3000, in 2019 zijn we in wat rustiger vaarwater gekomen. Wel moet de afdeling 

verder op haar reserves interen omdat het partijbureau geen afdracht voor 2019 heeft 

bepaald. De penningmeester is nog aan het nagaan of systematiek of de afdeling een hoger 

bedrag dan gewenst op haar rekeningen heeft staan, correct is toegepast. 

 

De begroting van de afdeling voor 2020 is dan ook aanzienlijk teruggeschroefd zoals 

al in 2019 t.o.v. de jaren daarvoor. Er zijn wederom voor diverse uitgaveposten aanzienlijke 

besparingen ingecalculeerd om de uitgaven meer in lijn te brengen met de begrote 

inkomsten. In de voorliggende begroting wordt uitgegaan van een beperkt voordelig saldo 

van € 323 dat wordt geoormerkt als verkiezingsfonds.   

 

Toelichting begroting en werkplan 2020 
 

We hebben een meerjarige werkplan voor de organisatie van de afdeling hetgeen ons 

ambitieniveau op langere termijn weergeeft. Dit voorliggende werkplan voor 2020 geeft onze 

voornemen weer op korte termijn binnen het kader van de financiële mogelijkheden. Het 

werkplan 2020 wordt daarom integraal met de begroting 2020 toegelicht. Bij de uitgaven 

worden de werkzaamheden en plannen toegelicht.  

 

Inkomsten  
 

De afdracht van het partijbureau aan de afdeling in 2020 zullen iets verminderen t.o.v. 

vorig jaar door het teruglopend ledenaantal tot 98 leden (-2). Sinds de 

Gemeenteraadsverkiezingen van 2018 is ook het aantal PvdA-raadsleden afgenomen met één 

raadslid tot 3 raadsleden. Dit leidt ook tot een €200 lager contributie van de Raadsleden.  

 

De afdeling zal dus verstandig met de gelden moeten omgaan om niet in financiële 

problemen te komen. Voor zover activiteiten in 2020 niet zijn begroot in deze begroting zal, 

indien mogelijk, beroep worden gedaan op het activiteitenfonds van de partij. 

 

 Post 8002 Fondswerving t.b.v. Verkiezingen. Afgelopen jaar 2019 zijn voor het 

eerst vrijwillige bijdrages van betrokken leden voor de Verkiezingen ontvangen. In 2020 
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verwachten we ook een bescheiden bijdrage die vooral voor 

Facebookadvertenties(uitgavepost 4600) aangewend zal worden. 

 

Post 8003 Contributie Politici: Met 3 raadsleden en 2,5% van de netto inkomsten, 

gebaseerd op de bijdrage zoals geadviseerd door de partij en afgesproken in het 

Partijcongres van 2008. Dit is afgerond op € 200,- per raadslid. Dit maakt € 600 per jaar. Het 

aantal raadsleden is dus met één raadslid teruggelopen  van 4 naar 3 t.o.v. de voorgaande 

raadsperiode.  

 

Post 8006 Renteopbrengsten:  De afdeling heeft een zakelijke spaarrekening. We 

rekenen op een nihil bedrag aan rente over ca. € 2000 geschat gemiddeld spaartegoed in 

2019. Hierbij gaan we uit van de rente over 2019, die begin januari 2020 wordt uitgekeerd 

door de bank. Dit is de methodiek die al het voorgaande jaren is gehanteerd in overleg met 

Mevrouw Irma Hokke van het PvdA partijbureau. Door de sterk gedaalde rente op de 

spaarrekening heeft deze post nauwelijks invloed op de begroting.  

 

Post 8011 Overige ontvangsten: In 2019 wordt geen netto onttrekking van de 

reserves op de spaarrekening begroot en is hier een bedrag van € 0 begroot. Voorgaande 

jaren is voor deze post 8011 een bedrag begroot om de verkiezingscampagne te financieren 

en tevens voor het kloppend maken van de begroting. Met het voornemen om de uitgaven 

in lijn te brengen met de inkomsten is dit niet langer nodig. Er is zelfs een bescheiden 

afdracht aan het eigen verkiezingsfonds begroot.  

 

Post 8100 Afdracht van het Partijbureau: De afdracht van het hoofdbureau hangt 

samen met het aantal PvdA-leden in de Gemeente Goeree-Overflakkee, dat bij het 

partijbureau is geregistreerd. We hadden op de peildatum 1 oktober 2019 98 leden in de 

afdeling. Dit aantal is 2 leden lager dan op de vorige peildatum 1 oktober 2018. De afdracht 

per lid is iets gestegen met € 0.01 en bedraagt voor 2020 € 7,74 per lid. Dit maakt € 758,51 

geplande afdracht van het Partijbureau aan onze afdeling in 2020 tegen € 752,50 gepland in 

2019. In 2019 is dit echter niet uitgekeerd.  

Het doel  blijft om in ledenaantal te groeien, ook al hebben we dit ook afgelopen jaar 

niet kunnen bereiken. Hopelijk is het dieptepunt voorbij en gaat de PvdA-afdeling weer 

bescheiden groeien.  

Hierbij dient te worden gemeld dat deze afdracht pas ca. mei 2020 zeker zal zijn. Dan 

zal worden getoetst of de afdeling mogelijk een te hoog saldo op de bank- en 

spaarrekeningen heeft staan t.o.v. de kosten van met name de historische 

verkiezingsactiviteiten in de afdeling. 

 

Post 8112 Inkomsten gezamenlijke activiteiten: In lijn met vorig jaar verwachten we 

met de kerstactie tenminste € 200 van de leden in te zamelen om een gift te kunnen doen 

aan een goed doel. Dit goede doel zal eind 2019 op de ALV worden gekozen. Zie verder post 

4601 hieronder. Het bestuur hecht eraan deze traditie voort te zetten. Het ontvangen bedrag 

van de giften moet als geoormerkt worden beschouwd om de gift te kunnen doen. De 

afdeling verdubbelt de bijdrage van ieder lid met een maximum van € 5 per lid.  

 

Uitgaven  
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Algemeen  

Op 20 maart 2019 waren de verkiezingen voor Provinciale Staten en Waterschappen. 

Tevens waren er Europese verkiezingen op donderdag 23 mei 2019. Dit begrotingsjaar 2020 

zijn er geen specifieke verkiezingen voorzien. Wel blijven we actief op Facebook en mogelijk 

Instagram. 

Daarnaast zijn we vanuit het bestuursplan uit 2015 enkele projecten/werkgroepen 

begonnen en willen we die in 2020 deels continueren en het thema “wonen” oppakken. Er 

wordt meer aandacht besteed aan de linkse samenwerking, moeite om het aantal jongere 

leden op te vijzelen en zaken over zorgverstrekking door de Gemeente. Er zijn tevens zaken 

opgenomen voor het opbouwen en behouden van de leden om een gezonde, duurzame en 

levendige afdeling te krijgen.  

 

Partij fractie en afdeling organisatie  

 

De grootboekposten 4000, 4036, 4051, 4109, 4300, 4500 en 4507, zijn niet relevant of 

worden niet gedeclareerd bij de penningmeester en staan daarom op € 0.  

 

Post 4509 Reiskosten: Hiervoor is een post van € 0 opgenomen, omdat het 

voorgaande jaar geen reiskosten zijn gedeclareerd. Eventuele reiskosten voor activiteiten 

voor het ombudsteam zullen uit de reserves van de afdeling worden gedekt. Gezien de 

beperkte financiële armslag van de afdeling zal kritisch met declaraties worden omgegaan.  

 

Post 4516 Kantoorartikelen: Voor de secretariaatskosten is een bescheiden bedrag 

uitgetrokken. We zetten ons in om stukken en digitale communicatie zoveel mogelijk zelf 

rond te brengen. Begroot een restpost in de begroting van € 20 voor 2020.  

 

Post 4517 Bankkosten: De Rabobank vraagt bankkosten, afhankelijk van het aantal 

handelingen. In de praktijk minimaal € 12 per kwartaal. Met de gestegen bankkosten, is deze 

post begroot op € 65 voor het boekjaar 2020.  

 

 Post 4519 Webbeheer : Een van de PvdA-leden voert het onderhoud en beheer uit 

aan onze lokale PvdA-website. Wij zijn hem hiervoor zeer erkentelijk en gelukkig zijn hier 

geen kosten aan verbonden.  

 

Ledenwerving en ledenbehoud  

 

Voorlopig lijkt het ledenaantal van de PvdA-afdeling zich te stabiliseren rond 100 

leden. We hebben de ambitie om met speciale lidmaatschappen het tij te keren en weer 

langzaam te groeien. Uiteraard met wervingsacties, canvassen en speciale projecten, 

waarvoor geld nodig is.  

 

Post 4600 Ledenwerving: is een post om leden te werven met een permanente 

campagne. Hiervoor wordt de laatste paar jaar Facebook gebruikt, mogelijk ook Instagram. 

Naast deze activiteiten zullen de fractieleden contact met hun specifieke achterban 

onderhouden. Begroot € 50 .  
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Post 4601 Ledenbehoud: Speciale aandacht is ook voor het behoud/aandacht voor 

de “oude” leden, alsook voor jubilea en attenties bij ernstige ziekte of overlijden. Begroot 

hiervoor is € 250. O.a. de kerststerrenactie is onder deze post begroot. Dit jaar is een wat 

minder kostbaar attentie voor de leden gepland, maar willen we die zeker continueren. Dit 

vormt het jaarlijkse contact met de meeste PvdA-leden en is ook om hen te bedanken voor 

hun steun voor de PvdA-afdeling. 

 

Post 4602 Ledenraadpleging: We zullen tenminste 2 ALV ’s organiseren. We 

verlagen de kosten door zelf de vergaderstukken bij de niet digitaal verbonden leden rond te 

brengen. Tevens willen we meer in de verschillende kernen komen en meer toegankelijk zijn 

voor alle leden. De ALV’s zullen daarom gespreid over ons eiland gepland worden. Begroot 

hiervoor: € 200. Dit brengt met zich mee dat we moeten omzien naar goedkope 

vergaderlocaties voor de ALV’s. 

 

Thema avonden en activiteiten  

  

We hebben voor 2020 twee activiteiten gepland: Ombudsteam en Verjonging van de 

afdeling. Voorgaand jaren werd dit laatste gelabeld als Jongerendebat. Ander activiteiten 

zoals geschiedenis van de afdeling kunnen ook doorgang vinden zolang daar geen kosten 

mee gemoeid zijn. 

Post 4514 Promotie/Campagne: Er zijn in 2020 geen specifieke 

verkiezingscampagne gepland. Toch zullen we al bescheiden voorbereidingen moeten treffen 

voor de Tweede Kamerverkiezingen op 17 maart 2021. Begroot totaal: € 50, waarbij wordt 

uitgegaan dat de partij verkiezingsmateriaal ter beschikking zal stellen.  

 

Post 4650 Gezamenlijke activiteiten binnen de PvdA: Ons sociaal gezicht willen we 

ook middels een ombudsteam laten zien. Dit lokaal ombudsteam is sinds 2015 actief. We 

zullen regelmatig zichtbaar moeten zijn om mensen te verleiden hun sores met ons te delen. 

We zullen hiervoor ook in 2019 kleine advertenties plaatsen om zichtbaar te zijn. Het 

ombudsteam vormt ook een brug naar de raadsleden. Bovendien gaan we samen in 

regionaal verband werken aan het bereiken van jongeren om deze groep ook in politiek te 

interesseren; immers onverschilligheid is onze grootste vijand (zie 4652).  

Tevens is onder deze post de gift aan een goed doel van € 250 begroot. Dit is 

inclusief de giften van de leden voor de kerstactie geschat op ca. € 200 (zie post 8112). Het 

goede doel wordt in de ALV van november 2019 bepaald. Ter overweging: De kerstactie 2016 

voor “Goed voor Goed” leverde een ledengift van ca. € 200 op. Met de bijdrage van de 

afdeling is begin 2017 een gift aan de stichting “Goed voor Goed” van € 290 overhandigd. De 

kerstactie 2017 was voor het goede doel “KIKA”. Uiteindelijk is in februari 2018 een totale gift 

van € 357,50 overgemaakt naar KIKA. Hierin is een aanvullende bijdrage van € 75 van de 

afdeling begrepen. In 2019 was het goede doel de Voedselbank die een gift van 330€ 

hebben ontvangen, inclusief een bijdrage van € 70 van de afdeling. 

 

Post 4651 Gezamenlijke activiteiten buiten de PvdA: De kosten voor de 

uitwisseling met de SPD-afdeling in Bergkamen in het Roergebied in Duitsland, is onder deze 

post begroot. Totaal begroot: € 50 voor te maken kosten voor het dit jaar geplande bezoek 

van de SPD-afdeling Bergkamen. Plannen zijn om het Kamergebouw in Den Haag met onze 

gasten uit Bergkamen te bezoeken. 
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Post 4652 Thematische vergaderingen/werkgroepen: Wie de jeugd heeft, heeft de 

toekomst. We geloven in de toekomst van de PvdA op het eiland, maar dan moeten we ook 

meer jeugd gaan binden. Eigenlijk weten we niet goed hoe we die jeugd kunnen bereiken. 

Daarom willen we samen met bijvoorbeeld de afdeling Hoekse-Waard in 2020 een debat 

organiseren om met allerlei deskundigen uit het veld te werken aan de vraag hoe we de 

jeugd kunnen binden. Met de antwoorden zullen we aan de slag gaan om de jeugd te gaan 

winnen. Totaal begroot voor deze activiteit € 300. De verdere invulling van de samenwerking 

met andere linksgezinde personen/organisatie op ons eiland met het oog op bredere 

deelnamen aan de Gemeenteraadsverkiezingen van 2022 is hieronder gepland.  Tevens zal er 

over het thema “wonen” een debat worden georganiseerd omdat dit een belangrijk punt van 

zorg wordt ook op ons eiland. 

 

Post 4700 Toevoeging overschot aan Verkiezingsfonds: Door de geplande 

beperking van de uitgavenposten is een bescheiden overschot van € 323 in de begroting 

ontstaan. Dit saldo is gepland te worden geoormerkt als “Verkiezingsfonds”. Voor de 

spaarrekening heeft dit geen gevolgen: Het bedrag staat op de spaarrekening en blijft 

gewoon op de spaarrekening staan, aldus toegelicht door het partijbureau. Het wordt op 

deze manier wel als verkiezingsfonds geoormerkt.  

 

 

George Grootens – Penningmeester PvdA afdeling Goeree-Overflakkee 

20191022  Concept werkplan 

20191120 Geaccordeerd ALV op 20 november 2019  


